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前言

　　《新视角大学英语》是适用于网络教育使用的大学英语教材。
本教材编写以《高职高专教育英语课程教学基本要求》为依据，充分考虑了接受网络教育的学生的学
习条件和学习特点，力求使教材具有科学性、趣味性和系统性，强调精讲多练、由浅人深，循序渐进
，便于学生借助计算机网络进行自学。
　　在本教材编写过程中，编者十分重视语言共核。
选材和练习设置均考虑能使学生掌握各语域共用的积极词汇、语法结构和基本功能意念的常用表达方
式，以便学生打好语言基础。
同时，教材编写注重学生的技能培养，每单元内容设置包括听、说、读、写、译各环节，旨在增强学
生实际使用英语的能力。
　　本套教材共三册，每册八个单元。
每单元主要包括以下内容：　　1.课文两篇（Text A，Text B）。
课文选材于英文报刊、书籍等的原文，包括科普知识、历史文化、社会生活、名人轶事、体育卫生、
自然环境等，题材广泛、体裁多样。
具有较强的知识性和趣味性，有利于调动学生的学习积极性，扩大学生的知识面。
　　2.课文注释。
每课课文后有比较详细的注释，不仅针对课文中重点词汇、语法、语言难点进行注释，还附有例句和
译文，方便学生自学。
　　3.丰富的练习。
每课课文后配有各种练习，练习题量大、形式多样，机械性练习与综合性练习并重，使学生在精练与
多练中得到巩固和提高。
　　4.语法专项帮助学生梳理中学阶段学过的重点语法知识，有重点地复习中学阶段学过的语法知识
，使学生能利用语法作为手段来学习语言，增强自学能力。
　　5.口语与写作。
每单元设一交际功能及情景，提供典型实例供学生背记、模仿。
另外，每单元还有写作专项，第一册每单元提供写作基本知识，第二和第三册每单元设一个应用写作
项目，提供实例，简单实用。
此部分着重培养学生使用英语的能力，促进学生口头和书面交际能力的提高。
　　6.练习答案和泽文。
各项练习题提供参考答案和详解，并配有课文参考译文，以方便学生自学及自我检测。
　　由于本教材编写时间较紧，加之编者水平有限，且编写此类教材的经验不足，错误及疏漏之处在
所难免，我们诚恳希望读者提出批评和建议，以使本教材进一步完善。
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内容概要

《新视角大学英语》是适用于网络教育使用的大学英语教材。
本教材编写以《高职高专教育英语课程教学基本要求》为依据，充分考虑了接受网络教育的学生的学
习条件和学习特点，力求使教材具有科学性、趣味性和系统性，强凋精讲多练、由浅入深、循序渐进
，便于学生借助计算机网络进行自学。
     在本教材编写过程中，编者十分重视语言共核。
选材和练习设置均考虑能使学生掌握各语域共用的积极词汇、语法结构和基本功能意念的常用表达方
式，以便学生打好语言基础。
同时，教材编写注重学生的技能培养，每单元内容设置包括听、说、读、写、译各环节，旨在增强学
生实际使用英语的能力。
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书籍目录

Unit 1　Computer and Internet　Text A　High Speed Internet　Text B　When Is a Person an Internet Addict
　Grammar Review　Communication Links　Chinese Version　Key to ExercisesUnit 2　Language Learning
　Text A　Foreign Language Learning in the United States　Text B　Online English Language Tutors--the
Newest Way to Improve Your Spoken English　Grammar Review　Communication Links　Chinese Version
　Key to ExercisesUnit 3　Family　Text A　Changes in British Families　Text B　Thanksgiving and American
Family　Grammar Review　Communication Links　Chinese Version　Key to ExercisesUnit 4　Friendship
　Text A　Friendliness and Friendships　Text B　True Friends　Grammar Review　Communication Links
　Chinese Version　Key to ExercisesUnit 5　Health　Text A　Laugh for the Health of It　Text B　Using the
Force of Yoga　Grammar Review　Communication Links　Chinese Version　Key to ExercisesUnit 6　Sports
　Text A　Horse Sports　Text B　Pair Skating and Ice Dancing　Grammar Review　Communication Links
　Chinese Version　Key to ExercisesUnit 7　Traffic and Transportation　Text A　History of Transportation in
the U.S. (1800 - 1900)　Text B　The Only Way to Travel Is on Foot　Grammar Review　Communication Links
　Chinese Version　Key to ExercisesUnit 8　Nature and Environment　Text A　World Water Shortage　Text
B　A Compromise on Climate Change　Grammar Review　Communication Links　Chinese Version　Key to
Exercises
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章节摘录

　　Many Americans all across the country only use their computers for word processing dutiesand to email
friends and loved ones. They have tried to log onto the internet but their ultra-slowdial-up modems dont allow
them to experience the wonder of speedy and reliable internetconnectivity. These people really dont know what
they are missing without high speed internetservices through DSL, cable modem and satellite internet.　　With
high speed internet users get to experience near instant webpage download speeds andunheard-of levels of
reliability. One of the main drawbacks of dial-up internet is the fact that you have to have an extra phone line
available or your main line will constantly read with a busysignal. And who wants to miss all of their phone calls
during their time on the Internet？
　　High speed internet can come into a home or office through cable, telephone or fiber opticsdigital lines. All of
these systems have been shown to possess web-based download speeds that areat least two times as fast as for
dial-up. In a time when people barely have time to say goodnightto their children in the evening, why waste
precious minutes waiting for websites to loadinformation？
　　There are some systems out there, just like a number of satellite internet offerings, whichoffer connectivity that
is not that much faster than dial-up.　These companies are less aboutdownload speed and more about having
internet connectivity in remote and rural parts of thecountry. For them, many high speed intemet alternatives are
not even an option. For those of uswho live in the rest of this great nation of ours, be grateful that you have access
to the best in highspeed internet access.
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